
Forslag til ændret samarbejdsform med Valby Lokaludvalg 

 

På Kgs. Enghave LU’s initiativ blev der nedsat en samarbejdsgruppe om Valbyparken 

for de to lokaludvalg. Efter en lidt rolig start kom der nyt liv i den, da kommunen satte 

gang i planerne om en strand ved Valbyparken. Samarbejdet om stranden, hvor TMF 

også har deltaget, har fungeret fint, og der er blevet afholdt to offentlige 

parkvandringer og et borgermøde om strandprojektet.  

 

Fra Kgs. Enghave LU-medlemmers side er der blevet fremsat et skriftligt forslag til 

begrænsning af trafikforholdene og til begrænsning af festivalarrangementer og lign., 

så de ikke tager overhånd på bekostning af dem, der ønsker ro og fred for sig selv og 

for dyre- og plantelivet. Begge disse hensyn har borgere udtrykt ønsker om, bl.a. på 

borgermødet den 10. oktober 2018, hvor der deltog 80 borgere fra begge bydele.  

 

Det har imidlertid vist sig umuligt at få behandlet disse forslag på trods af, at de blev 

udsendt til valbyparkgruppens medlemmer allerede i sommeren 2018. Jeg foreslår 

derfor, at samarbejdet ændrer karakter, så den eksisterende gruppe fortsætter arbejdet 

om stranden, men at hvert af de to lokaludvalg fremover bliver frie til at fremsætte 

forslag om hele Valbyparken til kommunen og forhandle disse. Vi skal dog orientere 

hinanden om sådanne forslag, og hvis det ønskes, skal vi naturligvis deltage i 

drøftelser af dem.  
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